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Åsa 

 
   

  Verksamhetsberättelse för SPF Seniorerna Åsa 

 

  Styrelsen för SPF Seniorerna Åsa redovisar härmed 

  föreningens verksamhet under 2023 

 

  Styrelsen har under året haft följande sammansättning:

   

Ledamöter  Dan-Olof Åberg Ordförande 

  Calle Hagman Vice ordförande 

  Boye Sandelius Sekreterare 

  Rolf-Arne Ullaeus Kassör 

  Anette Eliesersson Ledamot 

  Monica Hjärn Ledamot 

  Sigvard Sjöbom Ledamot 

 

Funktioner  Programgrupp Sigvard Sjöbom, Boye Sandelius 

    och Monica Hjärn 

  Reseansvarig  Anette Eliesersson 

  Medlemsansvarig Monica Hjärn 

  Hemsidesansvarig Dan-Olof Åberg 

  Studieansvarig Vakant 

  Folkhälsoansvarig Vakant 

  Bostadsfrågor Rolf-Arne Ullaeus 

  Digitaliseringsansvarig Calle Hagman 

  Trafikansvarig Sigvard Sjöbom 

  Dan-Olof Åberg Pressombud 

 

Revisorer  Christer Südow Ordinarie 

  Lars Ranäng  Ersättare 
 

Ombud till distrikts- Monica Hjärn Anette Eliesersson 

stämman  Dan-Olof Åberg Boye Sandelius 

Valberedning Lars G Björkman  

Föreningsfrågor Årsmötet hölls 7 februari 2023 i Idrottsgården. 

 Styrelsen har haft tio protokollförda möten, ett konstituerande 

möte och nio styrelsemöten. 
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 Medlemsantalet den 2023-12-31 var 448 mot 451 förra året.  

Fem registrerade vän-medlemmar finns hos oss mot nio för  

ett år sedan. 

Årets verksamhet Årsmöte 
  Den 7 februari hölls årsmöte i Åsa Idrottsgård i närvaro av 

  85 medlemmar. Lars Ranäng avtackades med en flaska bub-

  bel och damerna som hjälpt till i köket och avgående leda-

  moten Sture Carlsson fick även de en flaska bubbel. Till 

  avgående ordföranden P G Bonander hade en blombukett 

  skickats. Efter mötet bjöds det på kaffe, smörgås  och semla. 

  Mötet avslutades med underhållning av David Carbe och 

  Johan Walter. 

  Månadsmöten 

  Föreningen har under året haft åtta månadsmöten. 
 

  På temadagen den 10 januari berättade biträdande professor 

  Hanna Falk Erhag om forskning på äldres hälsa och vanor i 

  samarbete med professor Ingemar Skog. 
 

  Vid månadsmötet den 14 mars höll Pär Connelid en föreläsning 

  om Hallands historiska gårds- och bykartor.  
 

  Annett Viktorsson från Modestugan tillsammans med ett antal 

  ”mannekänger” visade upp vårens nyheter för kvinnor på 

  månadsmötet den 18 april. 
 

  Våren sista månadsmöte den 16 maj underhöll kvintetten 

  Sista Skriket, Nicke Kaatman, Malte Andersson, Thomas 

  Axberg, Janne Küchler och Lasse Petersson. 
 

   Den 5 september hade vi upptaktsmöte med sill, potatis och 

  tillbehör och underhållning av Ralph Arnestig. 
 

  Plan- och bygg från Kungsbacka kommun genom Johanna 

  Vinterhav presenterar den 10 oktober senaste nytt om bygg-

  planer i Åsa.  
 

  Bengt Einar ”Sotarn” Johansson höll den 7 november ett 

  intressant föredrag om sitt liv som entreprenör med mera. 
 

  Årets traditionella julbord med glögg och mycket rikligt julmat 

  gick av stapeln torsdagen den 7 december med under hållning av 

  Christer Borg och Bernt Zander.  

 
 

  Styrelsemöten 
  Styrelsen har haft tio protokollförda möten, ett konstituerande 

  möte och nio styrelsemöten. 
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  Resor 
  Den 13 januari gick den sedvanliga resan till Falkenbergsrevyn 

  med lunchbuffé på restaurang Sisi. 

  En resa till Ullared anordnades den 22 februari. 

  En mycket uppskattad resa gick den 10 maj till Ven via Kvibille 

  Gästgivaregård med besök på Tycho Brahes museum och Hven-

  destilleriet. 

  Höstens resor ställdes in på grund av dåligt intresse. 
 

  Styrelsens uppdrag och medverkan 
 

  Den 20 januari var Dan-Olof Åberg och Calle Hagman på 

  möte med samrådsgruppen.  

  På ett möte i POSAM-gruppen den 26 januari deltog Dan-

  Olof Åberg och Calle Hagman där den kalla maten diskure-

  rades. 

  Calle Hagman och Dan-Olof Åberg var på möte med POSAM och 

  fick information om lokalplanering, prov med digital tillsyn och 

  medicinautomat. 

  Den 15 mars var Anette Eliesersson och Sigvard Sjöbom på kurs 

  för nya funktionärer. 

  På årets distriktsstämma på Katrinebergs folkhögskola den 24 

  mars deltog Anette Eliesersson, Monica Hjärn, Dan-Olof Åberg 

  och Boye Sandelius.  

  Calle Hagman anordnar en studiecirkel under våren om Ven med 

  anledning av resan dit den 10 maj. 

  Dan-Olof Åberg var på möte med POSAM-grupp den 26 april. 

  Calle Hagman och Dan-Olof Åberg var på möte med samråds-

  gruppen den 5 maj. 

  Den 6 maj var Calle Hagman på ordförandekonferens på Katrine-

  bergs folkhögskola. 

  Dan-Olof Åberg var på möte den 12 maj i FORUM på kommunen 

  där Ida Lennartsson på Plan och Bygg berättade om pågående 

  projekt och där Vård och Omsorg visade deras planering. 

  Den 31 augusti firar distriktet stort 70-årsjubilem i Varberg under 

  pompa och ståt men med dåligt deltagande från Åsa. 

  Calle Hagman var den 8 september på möte i POSAM-gruppen. 

  Dan-Olof Åberg och Calle Hagman var på samrådsmöte den 15 

  september och då satt Ingemar Nordieng ordförande. 

  Dan-Olof Åberg deltog i ett möte med FORUM den 22 september 

  där kommunstyrelsens ordförande Lisa Andersson informerade 

  om den kommande budgeten och Ekstas Christer Kilersjö berät-

  tade om deras kommande projekt. 

  Den 3 oktober har vi besök från Hallandsdistriktet av Ingemar 

  Nordieng som är vår fadder. 
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  Samma dag, 3 oktober, var Calle Hagman på ledardag på Vård 

  och Omsorg i Gottskär. Anita Norman lämnar ordförandeskapet i 

  POSAM. Calle Hagman åtar den uppgiften från och med nästa 

  möte den 10 november. 

  Dan-Olof Åberg var den 1 november på ordförandedag i Katrine-

  bergs folkhögskola där mycket handlade om den nya medlems-

  avgiften. 

  Calle Hagman var den 10 november på POSAM-möte där han 

  åtagit sig rollen som ordförande. 

  Den 17 november var Dan-Olof Åberg och Calle Hagman på möte 

  i FORUM-gruppen där avtalet med Vardaga diskuterades. 

  Vid vårt styrelsemöte den 27 november var Carl L Eriksson från 

  SPF-seniorerna Onsala och presenterade det nya medlemsregistret 

  som ska införas under våren 2024. 

  Under året har ett 20-tal medlemmar promenerat som inbringat 

  en del aktivitetsbidrag från kommunen.  

  Maisie Andreasson svarar för det ekonomiska. 

Åsa den 14 januari 2024 

 

 

Dan-Olof Åberg  Calle Hagman  

ordförande   vice ordförande 

 

 

Boye Sandelius  Rolf-Arne Ullaeus 

sekreterare   kassör 

 

 

Anette Eliesersson  Monica Hjärn 

ledamot   ledamot 

 

 

Sigvard Sjöbom 

ledamot 

 

 

 

 


